

聖堂報告

常年期第十六主日

19/07/2026

1. 本堂 2026-2028 年「成人慕道班+再慕道班」及中、英文「兒童主日學」招生，歡迎有興趣人士參與，彼此「愛與服務·愈顯主榮」。
2. 本年「聖依納爵小堂 主保瞻禮感恩祭」暨「耶穌會使命合作者共慶活動。」將於 7 月 31 日（星期五）晚上 7:00 在本堂舉行，彌撒後於九龍華仁書院禮堂舉行晚餐聚會；餐券今日於聖堂辦事處發售，**每張 30 元正，憑票聚餐**。小堂誠意邀請各位弟兄姊妹一起參與，共沐主恩，愈顯主榮！

另外，小堂歡迎教友於聚餐當晚提供食物，有興趣者請到「聖物部」登記。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
16th Sunday of Ordinary Time
19th July 2026

1. We are now inviting applications for the 2026-28 “Adult Chinese Catechism and Laity Formation Class” as well as the Chinese and English “Children's Sunday Schools.”. All who are interested are encouraged to participate, so that together we may “Show the Lord's glory through love and service.”

2. A Thanksgiving Mass will be held on **Friday, 31 July 2026 at 7:00 p.m.** at the chapel to celebrate the Feast of **St. Ignatius**, together with the “Jesuit’s Mission Partner” celebration event. After Mass, there will be a dinner gathering in the school hall of **Wah Yan College**. Limited dinner tickets will be available for purchase this Sunday at the chapel office for **HK\$30 each**. The chapel also welcomes parishioners to provide food for the evening dinner; those interested should register outside the chapel office.

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!